

敬啟者：

購買中文科《我的中文詞庫》

為增加學生的中文識字量，及加強學生的自學能力，本校為學生製作校本《我的中文詞庫》，以配合課程及學習所需。每本《我的中文詞庫》的印刷及釘裝費用為每本港幣十九元正。敬請貴家長填妥回條及連同所需費用於十月四日（星期三）或前交回班主任彙集辦理為荷！

此致

貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長 _____ 謹啟
(石志端)

二零一七年九月二十九日
(負責人：陳碧琪主任)

✂

購買中文科《我的中文詞庫》
回 條
(請於 04 / 10 / 2017 或 前交回班主任)



IC/SC/45C/17-18

敬覆者：

來函獲悉，本人 已知悉有關 貴校通告編號 IC/SC/45C/17-18 「購買中文科《我的中文詞庫》」，並附上\$19 作購買之用。

此覆

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

| | |
|-------|-----|
| 學生姓名： | () |
| 班別： | |
| 家長姓名： | |
| 家長簽署： | |
| 聯絡電話： | |
| 日期： | |

Dear Parents,

Purchasing “My Chinese Word Bank”

In order to increase students’ Chinese literacy and enhance their self-learning ability, our school produced a school-based “My Chinese Word Bank” for students to meet the needs of the curriculum and study. The cost of printing and stapling for each Word Bank booklet is **HK\$19**. Parents please complete and return the reply slip and the charge on or before 4 October, 2017 (Wednesday).

Yours faithfully,



(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge for this notice: Ms Peggy Chan)



Purchasing “My Chinese Word Bank”

Reply Slip

(Please reply on or before 04/10/2017)



IC/SC/45 /17-18

Dear Principal,

I acknowledged receipt of your school notice IC/SC/45/17-18 regarding Purchasing “My Chinese Word Bank”, and pay \$19 for purchasing the Word Bank booklet.

| | |
|----------------------|-----|
| Student’s Name | () |
| Class | |
| Parent’s Name | |
| Parent’s Signature | |
| Contact Phone Number | |
| Date | |